

**INSTITUT LATIHAN PERINDUSTRIAN PASIR GUDANG KAMPUS SENAI  
JABATAN TENAGA MANUSIA  
KEMENTERIAN SUMBER MANUSIA**

**KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA**

Sebut harga ini terbuka kepada Kontraktor yang layak dan masih dibenarkan membuat tawaran bagi kerja berikut:

BIL. / TAJUK SEBUT HARGA	KOD BIDANG / PENDAFTARAN	TARIKH, MASA DAN LOKASI TAKLIMAT / LAWATAN TAPAK	TARIKH, MASA DAN TEMPAT SERAHAN DOKUMEN SEBUT HARGA
<p>ILPPG/SH/ SELENGGARA- ELEKTRIKAL/2024/10</p> <p><b>SEBUT HARGA BAGI KERJA-KERJA PENYELENGGARAN SISTEM ELEKTRIKAL DI INSTITUT LATIHAN PERINDUSTRIAN (ILP) PASIR GUDANG KAMPUS SENAI, JABATAN TENAGA MANUSIA, KEMENTERIAN SUMBER MANUSIA</b></p>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK),</li> <li>2. Sijil Perakuan Pendaftaran CIDB Gred G2/G3 Kategori E04, Johor</li> <li>3. Sijil Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM).</li> </ol>	<p>Taklimat dan Lawat Tapak: Tarikh : <b>6 MEI 2024</b> Masa : <b>11.00</b> pagi Lokasi : <b>Dewan Sri Johor</b></p> <p>a) Sila Datang Awal kerana pelawat perlu mendaftar di Pondok Pengawal. Pintu Dewan taklimat akan di tutup tepat jam 11:00 pagi</p> <p>b) <b>HANYA PENAMA</b> di dalam Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat Kementerian Kewangan, Perakuan Pendaftaran Kontraktor/CIDB, PUKONSA, UPKJ yang boleh menghadiri taklimat sebut harga.</p> <p>c) Pematuhan kepada <b>SOP</b> yang telah ditentukan kementerian kesihatan.</p>	<p>Tutup Sebut Harga : Tarikh : <b>13 MEI 2024</b> Masa : <b>Sebelum jam 12:00</b> tengahari</p> <p>Tempat Serahan: Peti Sebut Harga, Aras Bawah Blok B ILP Pasir Gudang, Kampus Senai No 10, Jalan Persiaran Teknologi, Taman Teknologi Johor, 81400 Senai, Johor</p> <p>Nota: Dokumen sebut harga yang dihantar selepas jam 12.00 tengah hari pada tarikh tutup sebut harga tidak akan dipertimbangkan</p>


1. Penyebutharga yang ingin menyertai sebut harga ini mestilah MUAT TURUN Dokumen Sebutharga dari laman sesawang ILPPG ([www.ilppg.gov.my](http://www.ilppg.gov.my)) bermula **6 Mei 2024**.
2. Sebarang pertanyaan lanjut mengenai dokumen sebut harga sila hubungi **En Muhammad Rizie bin Ahmad** di talian **017-7877078** atau untuk pertanyaan berkenaan butiran kerja, sila hubungi **En Rahmat bin Abu Taib** di talian **012-7800675**.
3. Syarikat yang berminat **WAJIB HADIR** ke taklimat sebut harga sebagaimana tarikh dan waktu yang ditetapkan di atas dan perlu mengemukakan dokumen sebut harga dan salinan sijil:
4. **Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), Sijil Perakuan Pendaftaran CIDB Gred G2/G3 kategori E04, Negeri Johor dan Sijil Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM) .**
5. **HANYA PENAMA** di dalam Perakuan Pendaftaran Kontraktor CIDB (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) atau pembekal yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan sahaja yang boleh menghadiri taklimat sebutharga ini. Kegagalan untuk menghadiri taklimat sebut harga akan menyebabkan penyertaan syarikat tuan dalam sebut harga ini boleh **DIBATALKAN**.

"MALAYSIA MADANI"

BERKHIDMAT UNTUK NEGARA

"Pekerja Pemangkin Wadah Malaysia Madani"

Saya yang menjalankan amanah,



(Ts. DR. ALINA BINTI A. RAHMAN @ OTHMAN)

PENGARAH